
PROTOKÓŁ Nr 211.2024
Z POSIEDZENIA

ZARZĄDU POWIATU W SIERPCU
w dniu 22 stycznia 2024 r.

Przewodniczył: Pan Andrzej Cześnik- Starosta Sierpecki.
Protokołowała: Katarzyna Tomaszewska - podinspektor w Biurze Rady i Powiatu.

Na stan 5 członków w posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Zarządu, zgodnie
z listą obecności, która stanowi załącznik nr ł do niniejszego protokołu.
Posiedzenie Zarządu rozpoczęło się o godz. 09:00.

W posiedzeniu Zarządu Powiatu uczestniczyli:
1. Ryszard Dobiesz - Sekretarz Powiatu.
2. Zbigniew Garwacki - Skarbnik Powiatu.
3. Justyna Morawska - Zastępca Dyrektora PUP w Sierpcu.
4. Marek Kuczmarski - Dyrektor SPZZOZ w Sierpcu.
5. Artur Obrębski - Dyrektor ZDP w Sierpcu.

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności.

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.

3. Zapoznanie się z informacją roczną. „Bezrobocie w powiecie sierpeckim".

4. Zajęcie stanowiska w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na
inwestycję zakupową dla SPZZOZ w Sierpcu.

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie zamówienia
publicznego na wykonanie przebudowy dróg powiatowych: nr 2709W
Szczutowo - Blino - Białasy - Troska i 371 ÓW Łukomie - Bialasy.

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania rzeczowo-finansowego
samorządu powiatowego o zadaniach zrealizowanych ze środków
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych za cały rok
2023.

7. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z realizacji w roku 2023 Powiatowego
programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych w Powiecie Sierpeckim.

8. Zajęcie stanowiska w sprawie podpisania umowy na sporządzenie analizy
prawnej w przedmiocie oceny realizacji przez Zamawiającego projektu o



nazwie „E-uslugi w drodze kompleksowej informatyzacji Starostwa
Powiatowego w Sierpcu oraz jednostek organizacyjnych powiatu",
wynikających z niej ewentualnych skutków prawnych i przedstawienie
rekomendacji w przedmiotowym zakresie.

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwalę w sprawie uchwalenia Budżetu
Powiatu Sierpeckiego na rok 2024.

10. Sprawy różne.

11. Zamknięcie posiedzenia.

/załącznik nr 2 do niniejszego protokołu!

Ad. pkt l Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności.

Otwarcia posiedzenia Zarządu Powiatu dokonał Pan Andrzej Cześnik -
Starosta Sierpecki witając biorących udział w posiedzeniu członków Zarządu
Powiatu (stan członków: 5 obecnych) oraz zaproszonych gości.

Ad. pkt 2 Przyjęcie porządku posiedzenia.

Członkowie przyjęli porządek posiedzenia nie wnosząc uwag.
Pan Starosta zaproponował, aby w pierwszej kolejności omówić pkt 8 porządku
posiedzenia, na co członkowie zarządu wyrazili zgodę.

Ad. pkt 8 Zajęcie stanowiska w sprawie podpisania umowy na sporządzenie
analizy prawnej w przedmiocie oceny realizacji przez Zamawiającego projektu
0 nazwie „E-uslugi w drodze kompleksowej informatyzacji Starostwa
Powiatowego w Sierpcu oraz jednostek organizacyjnych powiatu",
wynikających z niej ewentualnych skutków prawnych i przedstawienie
rekomendacji w przedmiotowym zakresie.

Pan Starosta poinformował, że Pan Niewiadomski przedstawił audyt
projektu informatycznego realizowanego w latach 2017-2018 W podsumowaniu
zostały przedstawione wnioski, na podstawie których można poprowadzić tę sprawę
dalej. Dlatego ten punkt dzisiaj jest poruszany, bo jeśli miałoby to nastąpić to
kolejnym krokiem jest podpisanie umowy z kancelarią. Dodał, że audyt ten stanowi
preludium do stworzenia, poprzez kancelarię, wniosków i zapytań do firmy
COMARCH, bo to ona wprowadzała EZD.

Pan Sekretarz powiedział, że podjęliśmy rozmowy z kancelarią z Poznania
1 pani reprezentująca tę kancelarię spotkała się z panami Starostami. Zasugerowała,
że byłoby dobrze, żeby sprawdzić serwery tzn. czy tam nie ma linko w do



otworzonego w 2018 roku portalu e-urząd. To stanowiłoby potwierdzenie, że było to
wykonane zgodnie z umową. W wyniku dalszych dyskusji ustalono, że należałoby
zrobić audyt pod tym kątem. Ten wstępny audyt został zrobiony przez firmę
wybraną w wyniku rozpoznania cenowego . Treść tego raportu została członkom
zarządu udostępniona. Następnie, w chwili otrzymania raportu Pan Sekretarz ustalał
zakres Analizy prawnej w sprawie realizacji projektu o nazwie „ E-usługi w drodze
kompleksowej informatyzacji Starostwa Powiatowego oraz jednostek
organizacyjnych" . Ustalono, że zakres musi dotyczyć tylko i wyłącznie spraw
przedmiotowych dotyczących realizacji tego projektu.

W tej sytuacji należy wypracować stanowisko, po pierwsze czy członkowie Zarządu
wyrażają zgodę na przeprowadzenie rozpoznania cenowego na wyłonienie kancelarii
prawnej do przeprowadzenia analizy prawnej tego projektu.

Pan Sławomir Krystek zwrócił się o przypomnienie uwag Pana Macieja
Witkowskiego.

Pan Sekretarz powiedział, że chodziło o to, żeby dodać ust. 3, który
brzmiałby mniej więcej tak, że ramach analizy kancelaria, w szczególności dokona
oceny zasadności stwierdzonych naruszeń przekazanych w dokumencie informacja
pokontrolna. W razie uznania stwierdzonych naruszeń wskazanych w informacji za
zasadne, wskaże ich przyczyny; osoby prawne, które są odpowiedzialne za taki stan
rzeczy; ewentualne okoliczności lub sposoby na uniknięcie zapłaty korekty
finansowej. Ponadto dokona oceny stanowiska zamawiającego prezentowanego
w postępowaniu kontrolnym, a także rozważy, czy w przypadku zapłaty korekty
finansowej, zamawiającemu będą przysługiwać roszczenia regresowe, a także
przedstawi swoje rekomendacje zamawiającemu.

Zdaniem Pana Sławomira Krystka w umowie powinny znaleźć się zapisy
zwłaszcza dotyczące rozważenia, czy w przypadku zapłaty korekty finansowej,
zamawiającemu będą przysługiwać roszczenia regresowe i jeśli tak to do kogo,
i przedstawienie rekomendacji zamawiającemu.

Pan Dariusz Twardowski powiedział, że skoro opinia kancelarii będzie
wychodziła jeszcze szerzej, jak nasze pytania to nie rozumie dlaczego nie chcą tego
ująć w umowie. My jako zamawiający możemy wskazać wprost, co chcemy, żeby
znalazło się w opinii.

Pan Starosta powiedział, że temat EZD trwa od 2015 roku i nadal nie wiemy,
jak to może się zakończyć. W pewnym momencie podjęliśmy taką decyzję, że
spróbujmy to sprawdzić i tak też się dzieje. Pan Niewiadomski deklarował, że jest
gotów przyjechać i z nami rozmawiać.

Pan Maciej Witkowski przysłuchując się dyskusji członków zarządu zgłosił
kilka uwag porządkujących. Po pierwsze co do kwestii rozszerzenia umowy o te



zapisy to nie widzi problemu, żeby te zapisy zostały zawarte, skoro ściśle to koreluje
z zapisem tego §1 ust. 2, bo jest napisane „w szczególności". Skoro kancelaria chce
robić jeszcze coś więcej, to nie widzi problemu, żeby to zawrzeć, natomiast ma to
znaczenie takie, że wprost wskazuje na to, na czym powiatowi w szczególności
zależy. Co do kwestii audytu, to uważa, że bardzo dobrze, że został on
przeprowadzony. Jest to pierwszy krok w kierunku takim, żeby określić od strony
fachowej i specjalistycznej co tu wydarzyło. Natomiast chciałby, aby ostatnie zdania
dotyczące wniosków w raporcie były wynikiem chłodnej oceny i zawierały
rekomendację.

W dalszej części trwała dyskusja.

Ad. pkt 3 Zapoznanie się z informacją roczną „Bezrobocie w powiecie
sierpeckim".

Pani Justyna Morawska przedstawiła członkom zarządu informację
roczną „Bezrobocie w powiecie sierpeckim", zgodnie z załącznikiem nr 3 do
niniejszego protokołu.

Ad. pkt 4 Zajęcie stanowiska w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na
inwestycję zakupową dla SPZZOZ w Sierpcu.

Pan Marek Kuczmarki Dyrektor SPZZOZ w Sierpcu złożył wniosek
0 zabezpieczenie środków finansowych w budżecie Powiatu Sierpeckiego na 2024
rok w kwocie 150 000 zł na zakup zestawów napędów ortopedycznych do dużych
1 małych kościJwniosek stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.

Pan Starosta powiedział, że Pan Skarbnik zabezpieczył tę kwotę w budżecie
Powiatu Sierpeckiego.

Pan Marek Kuczmarski złożył podziękowania i wyjaśnił, że konieczność
zakupu zestawów jest podyktowana kwestiami organizacyjnymi. Obecnie szpital
posiada jeden zestaw napędów, a sama jego dezynfekcja trwa ponad trzy godziny.
Logicznym następstwem takiego stanu rzeczy jest brak możliwości wykonywania
odpowiedniej ilości zabiegów, w tym przynoszące straty postoje w pracy zespołu
operacyjnego.

W dalszej części posiedzenia trwała dyskusja.

Ad. pkt 5 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie
zamówienia publicznego na wykonanie przebudowy dróg powiatowych:
nr 2709W Szczutowo - Blino - Białasy - Troska i 3710W Łukomie - Bialasy.



Wniosek w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały przedłożył Dyrektor
ZDP w Sierpcu, co stanowi załącznik nr 5 do mniejszego protokołu.

Po przeprowadzonej dyskusji członkowie zarządu jednogłośnie (5-za) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 1043.211.2024

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie zamówienia publicznego na wykonanie
przebudowy dróg powiatowych: nr 2709W Szczutowo - Blino - Białasy - Troska
i 3710W Łukomie - Białasy/uc/iwaAa stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/-.

W dalszej części posiedzenia omówiono zimowe utrzymanie dróg
powiatowych.

Ad. pkt 6 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania rzeczowo-
finansowego samorządu powiatowego o zadaniach zrealizowanych ze środków
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych za cały rok
2023.

Wniosek w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały przedłożył Dyrektor
PCPR w Sierpcu, co stanom załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Po zapoznaniu się z dokumentacją, członkowie zarządu jednogłośnie (5-za)
podjęli:

UCHWAŁĘ NR 1044.211.2024

w sprawie przyjęcia sprawozdania rzeczowo-finansowego samorządu
powiatowego o zadaniach zrealizowanych ze środków Państwowego Funduszu
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych za cały rok 2Q23/uch\vała stanowi załącznik
nr 8 do mniejszego protokołu/.

Ad. pkt 7 Zapoznanie się ze sprawozdaniem z realizacji w roku 2023
Powiatowego programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych w Powiecie
Sierpeckim.

Członkowie zarządu zapoznali się ze sprawozdaniem z realizacji w roku 2023
Powiatowego programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych w Powiecie
Sierpeckim, zgodnie z załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 9 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwalę w sprawie uchwalenia
Budżetu Powiatu Sierpeckiego na rok 2024.



Pan Skarbnik przedstawił zmiany, jakie zaszły w Budżecie Powiatu
Sierpeckiego na rok 2024, zgodnie z załącznikiem do uchwały.

Wobec powyższego członkowie zarządu jednogłośnie (5-za) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 1045.211.2024
zmieniająca uchwalę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu Sierpeckiego na
rok 2024/załgcznik nr 10 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 10 Sprawy różne.

1. Zajęcie stanowiska w sprawie naprawy centrali VTS w węźle wentylacji przy
hali sportowej.

Dyrektor LO w Sierpcu Pani Ewa Jancewicz poinformowała, że w związku
z temperaturą poniżej 18 stopni w hali sportowej zaistniała konieczność naprawy
centrali VTS w węźle wentylacji przy hali sportowej. Naprawa nie tylko pozwoli
zapewnić odpowiednie warunku do prowadzenia zajęć, ale też powinna zmniejszyć
koszty ogrzewania. Koszt naprawy będzie wynosił ok. 4976 zł nettoJzałącznik nr 11
do niniejszego protokołu/.

Członkowie zarządu zapoznali się z informacją Dyrektor LO nie wnosząc
uwag.

2. Zapoznanie się z pismem w sprawie miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Sierpca dla obszaru środkowej i południowej części
miasta.

Członkowie zarządu zapoznali się z pismem w sprawie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Sierpca dla obszaru środkowej
i południowej części miasta/za&?czm£ nr 12 do niniejszego protokołu/.

Następnie Pan Wicestarosta poinformował, że tuż przed posiedzeniem
Zarządu Powiatu odbyło się spotkanie rady technicznej w sprawie budynku przy
ul. Kopernika. Prace budowlane zostały zakończone, natomiast obecnie
przygotowywane są dokumenty do odbioru. Głównym tematem spotkań rady
technicznej było zabezpieczenie budynku, tzn. kamery, czujniki itd. W spotkaniu
uczestniczyli panowie informatycy, wykonawca, inspektor nadzoru po to,
aby wszystko w przyszłości funkcjonowało w sposób prawidłowy.

W dalszej części posiedzenia głoś zabrał Pan Skarbnik. Nawiązał do sprawy
związanej z PCPR w Sierpcu. Powiedział, że w listopadzie otrzymaliśmy wezwanie



do zapłaty na rzecz PFRONu karę w wysokości 80 000 zł. Jest postanowienie
w sprawie umorzenia postępowania egzekucyjnego, ponieważ w toku prowadzonego
postępowania egzekucyjnego nie ustalono rachunków bankowych zobowiązanej
spółki, której zajęcie zapewniłoby skuteczność egzekucji.

Natomiast przeglądając dokumentację źródłową zauważył coś, co jest kuriozalne.
W dniu 7, października 2019 r. PCPR w Sierpcu prosi o przeprowadzenie kontroli
organizatora turnusu rehabilitacyjnego SanYita Centrum Usług Uzdrowiskowych
i Rehabilitacyjnych wpisanego do rejestru organizatorów (,..). Pan Skarbnik
powiedział, że coś jest tutaj nie tak, bo poprosiliśmy o kontrolę i teraz my jesteśmy
ukarani poprzez nasłanie kontroli. Rodzi się pytanie, w jaki sposób ta firma była
wybierana.

Z uwagi na nieobecność Pani Dyrektor PCPR w Sierpcu na posiedzeniu,
członkowie zarządu postanowili omówić ww. sytuację w jej obecności oraz
Adwokata Pana Macieja Witkowskiego.

Na tym posiedzenie Zarządu Powiatu zakończono.

Protokołowała

Katarzyna Tomaszewska

Zarząd

Andrzej Cześnik

Sławomir Olejniczak

Sławomir Krystek

Dariusz Twardowski

Marek Chyliński


